
Zápis z porady vedení konané dne 22. 9. 2014 

Přítomni: Matyska, Veselý, Křenek, Holub, Kohoutková, Regner, Malinka, Šrubařová, 

Ledvinka, Dostál, Bartošek, Krejčí 

Omluveni: Račanský, Novotná Buršíková 
 
 

1. Zprávy od ředitele  

- Poděkování organizátorům akce otevření CERIT 19.9.  

- Vláda schválila dokumenty k OP VVV, pravděpodobně nebude možné podat projekt 

na zcela novou stavbu mimo Prahu; není rovněž zatím zřejmé, zda bude možné projekt 

postavit na prioritě 1 (excelence vědy) nebo spíše bude muset jít o prioritu 2 (výuka 

s vazbou na vědu). Aktuálně zůstává jako primární zvažovaná varianta pro ÚVT 

rozšíření stávající budovy FI. Bude diskutováno s FI. 

- V přípravě formuláře CERIT-SC a ELIXIRu pro 2. kolo hodnocení VI   

- Financování CERIT-SC r. 2014-15 – MŠMT chce uzavřít do konce měsíce: důležitá 

bude přesná specifikace prostředků. Následně smlouva s CESNETem (až bude mít 

CESNET k dispozici přesné znění toho rozšíření) a teprve poté budou převedeny 

finanční prostředky. Odměny CERIT-SC budou vyplaceny až v listopadu. 

- Kolegium rektora 23. 9. – účast ředitele 
 

 

2. Kontrola úkolů 

- IRP – podklady od p. Měcháčka dodány, je potřeba zkontrolovat a finalizovat pro 

vyhlášení VZ (p. Kohoutková). 

Sondy – zadávací podklady budou připraveny ASAP. 

Úložiště – nová soutěž připravena. 

Indikátory budou splněny. 

Zpráva o stavu IRP a výčet nerealizovaných zakázek – 29. 9. 

- Centralizované IRP – návrh ČVUT – zastoupení MU v oblasti bezpečnosti a datových 

úložišť (schůzka p. Veselého s M. Sellnerem 24.9.).  

Reprezentace VŠ (RVŠ i ČKR) odmítají, aby se konsolidační vyhláška vztahovala na 

VŠ – potenciální dopad na CRP Magion (nutná konzultace s prorektorem a případně 

rektorem). 

CRP projekt na Moodle – zapojena Nina Hrtoňová, nutno zapojit divizní vedoucí. 

- Jednání s CEITECem – schůzka minulý týden (zprávy zaslány předem), dohoda 

o koncové správě v rukou CIT UKB. Nejasnost ohledně sezení našeho člověka 

v prostorách CEITECu  bude explicitně dořešena (Petr Holub). 

Dohoda na workflow pro RT, použití e-mailů nedostatečné. 

- Evidence software – test proveden na CŘS CEITEC, předběžná dohoda s PřF na 

testování tento týden, na schůzce s LVT 9.10. proběhne prezentace. 

- Microsoft CAMPUS licence – VZ bude vypsána pouze na 1 rok. Nyní příprava 

vyhlášení VZ v režii ÚVT, do konce září by mělo být vyhlášeno. Vazby na dílčí 

licence jednotlivých fakult řešeny 

- Možnost jednoho univerzálu v budově na Botanické – budova nebude pokryta na 1 

klíč, p. Šrubařová ještě dojasní s tajemnicí FI. Aktuální odhadované náklady na 

sjednocení s FI cca 150 tisíc Kč. 

Více čipů na jednu osobu – IS by měl podporovat, nutno vyjasnit důvod nenasazení.  



- Struktura divize péče o uživatele – předložen koncept: konsolidace podpory 1. úrovně 

(rozšíření týmu), oddělení PR, dále uchopení vědeckého IT a zapojení do výzkumných 

projektů. Proběhla diskuse s ředitelem, další kontrola 6. 10. 

- SafeQ – pozitivní průběh, schůzka dnes ohledně technických záležitostí, shoda nad 

celkovou koncepcí, další kontrola 29. 9. 

- Motivační program k publikacím – zaslán do listu kolegia, bude připomínkováno do 

6. 10. (ředitel požaduje zjednodušení kategorií). 

 

 

3. Různé 

- OP VVV – dnes se mají potvrdit kontaktní osoby k projektům, které HS vede: za ÚVT 

p. Čermák a Čeleda. Příprava projektových fiší – Aleš Křenek pošle kontaktním 

osobám pro kontrolu a případné komentáře – termín do 15.10. Póč předložil návrh 

průřezových aktivit, v nich dominuje IS. Obecné IT záležitosti by měly být 

konzultovány s ÚVT – Aleš Křenek s Petrem Holubem projdou všechny projekty, 

řešitelé budou vyzváni k prezentaci IT částí, vyplyne doporučení pro průřezové 

aktivity z tohoto pohledu.  

Existuje draft interních evaluačních kritérií vytvořený MU – Aleš pošle 

s projektovými fišemi. 

- Minulý týden se konala porada tajemníků – navrženo 5% navyšování tarifů (nárůst do 

centralizovaných prostředků). Nárůst BOZP, dále nastíněno zapojení Fondů 

provozních prostředků fakult do motivačního programu pro výzkumníky (bez účasti 

ÚVT). 

Harmonogram přípravy rozpočtu MU – 30.9. termín na stavební investice, tzn. interní 

termín ÚVT do 26.9. p. Šrubařové a p. Ledvinkovi, odsouhlasení na kolegiu 29.9. 

(potřeba silného racionálního zdůvodnění). 

Další termíny: 

Centralizované zdroje, požadavky na předfinancování a spolufinancování – do 24.10. 

IRP – termín pravděpodobně do 31.10., stejný jako pro CPR. 

- Návrhy k odměnám dostali divizní. 

- Vyhlášeno nové VŘ na rekonstrukci knihovny a prostor po FI, termín na podání 

nabídek 3.10. 

- Zájem VUT na ustavení NIX (Network Internet Exchange) v Brně – schůzka Petra 

Holuba tento týden 

- V jednání přesun primárního GigaPoPu CESNETu z VUT zpět na ÚVT MU (zájem 

CESNETu). 

- Telefonie – dočištění evidence poboček. 

- Odchod Petra Holuba zřejmě nejpozději od 1.1.2015 z ÚVT (zvítězil v mezinárodní 

soutěži na pozici šéfa/architekta IT v BBMRI-ERIC; přesun do Grazu v Rakousku). 

- Stěhování na nový sál 

- Nabídka MComputers za 10 tis. Kč – potřeba domluvit termín. 

- Blade centrum – vlastními silami. 

- Nový web ÚVT – problém s centralizovaným vyhledáváním – možnost poskytnutí 

search engine Seznamu (dříve bylo diskutováno) – Aleš Křenek zkontaktuje Seznam. 

- 0,5 úvazku IT vývojáře na CŘS CEITEC – směřováno na Peruna (až do půlky r. 2015) 

- Vypsáno VŘ na nové pracovníky na Oddělení vývoje software 

- Pozitivní zpětná vazba z Kampusu na zavedení centrální správy PC a serverů 

- Výjezdní zasedání vedení ÚVT – p. Šrubařová pošle návrh programu kolegiu 

- Je potřeba provést kontrolu popisů funkčních telefonních klapek na displeji telefonů 

(některé neodpovídají aktuálním pozicím) – Martina. 



 

 

Zapsala:     Schválil:                            

Iva Krejčí     Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 


